
Zápis z jednání komise pro dopravu a bezpečnost
konaného dne 28.11.2023

Mnichovo Hradiště od 18:00 hodin

Upozornění:
Nás|edujĹcÍ text je určen pouze pro členy Komise pro dopravu a bezpečnost, členy obecních orgánů,
příslušné zaměstnance městského úřadu a popř. pro přizvané odborníky. Po projednání zápisu na jednání
Rady města a schválení jeho zveřejnění bude zápis zveřejněn na webových stránkách města Mnichovo
Hradiště.

Prezence
Členové

přítomni:

omluveni:

hosté:

janatka Aleš (předseda komise), Bígl Maŕtin, Forst Josef, podlipský Jan, Semler
Jaroslav, Vrkoslav Daniel, Blažek Martin, Rychlý Aleš, Kožený Petr, Brzobohatý
Stanislav, Havel Petr

Rychlý Aleš, Knobloch Ondřej, Schwarzer Gustav

ProAram
l.) Představení a schválení programu
2.) Zpráva náčelníka MP
3.) Žádost pana Rychlého o povoIenl parkování na chodníku.
4.) Parkovací stání v obytné zóně tzv. 4.etapa za zámkem.
5.) jednosměrná ulice Studentská
6.) Parkování v ullci Havlíčkova.
7.) Místo pro přecházení V Lipách
8.) Přechod Máchova - Studentská
9.) Bezpečnost silnice č. 268
10.) Různé

1. Představeni, doplnění a schváleni programu

Předseda komise seznámil přítomné členy s navrženým programem. Program jednání byl schválen.
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2. Zpráva náčelníka MP

Náčelník MP Petr Kožený představil zprávu OO PČR Mnichovo Hradiště za období 1.1.2023-
27.11.2023. Aktuálně sĹoužÍ v Mnichově Hradišti 24 policistů a bezpečnostní situace v obvodu je dobrá
a stabilní.

Dále byla představena zpráva MP Mnichovo Hradiště. V rámci zprávy byla představena statistika za rok
2023, personálnI stav oddělenI, stav kamerového systému a preventivní opatření.

Komise žádá o předloženI strategie obnovy kamerového systému s ohledem na rozšíření a
modernizaci.

Komise se usnesla: Ano - 11 pro O proti.

3. Žádost pana o povolení parkování na chodníku

Členové komise diskutovali nad žádosti pana dočasně povolit parkováni na chodníku v ulici
Žižkova.

Komise nedoporučuje parkováni na chodníku s ohledem na bezpečnost chodců a případný precedens
v jiných lokalitách města.

Komise žádá předložit strategii vzniku jednosměrných ulic s ohledem na zvýšeni parkovacích míst
v dané lokalitě.

Komise se usnesla: Ano - 11 pro O proti.

4. Parkovací stání v obytné zóně tzv. 4.etapa za zámkem.

By! představen návrh osadního výboru Hněvousice na vznik parkovacích mist v lokalitě za zámkem.

Komise doporučuje realizaci návrhu v případě zajištění průjezdnosti záchranných složek

Komise se usnesla: Ano - 11 pro O proti.

5. jednosměrná ulice Studentská

Byl představen návrh dopravního řešeni úpravy jednosměrného provozu v ulicích Studentská,
Máchova.

Komise doporučuje řešit jednosměrnou ulici ve zrychleném režimu, zároveň navrhuje zřídit místo pro
nástup a výstup dětí z autobusu před školou v ulici Nad parkem.

Komise se usnesla: Ano - 11 pro O proti.
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6. Parkování v ulici Havllčkova.

Členové komise diskutovali nad žádostí občanů zrušit přechod v ulici Havlíčkova včetně úpravy
jednosměrného provozu.

Komise nedoporučuje schválení žádosti zrušit přechod pro chodce s ohledem na omezení průchodu
chodců a poškozování majetku města. Komise nedoporučuje navrženou úpravu silničního provozu na
jednosměrnou ulici s ohledem na nízký přínos opatření na vznik parkovacích míst.

Komise se usnesla: Ano - 11 pro O proti.

7. Místo pro přecházení V Lipách

Komise projednala návrh řešení zklidněnI dopravní situace v ulici V Lípách omezením rychlosti.

Komise doporučuje uvedený návrh.

Komise se usnesla: Ano - 11 pro O proti.

8. Přechod Máchova - Studentská

Komise projednala problematiku chybějÍcÍho značeni přechodu na křižovatce ulic Máchova/Studentská.

S ohledem na riziko chodců komise doporučuje neprodlené zřízenI vodorovného i svislého značení.

Komise se usnesla: Ano - 11 pro O proti.

9. Bezpečnost silnice č. 268

Komise projednala bezpečnost chodců na silnici Č.268 v souvislosti s vybudováním nové lávky na Horka
a zvýšený pohyb chodců na křižovatce s Černou ulicí.

Komise doporučuje projednat omezení rychlosti na 50 Km/hod v celém úseku od kruhového objezdu a
řešit strategii bezpečnosti do budoucna.

Komise se usnesla: Ano - 11 pro O proti.
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10. Různé

Komise diskutovala nad havarijním stavem silnice Č.268 (most u Lipraco).

Komise žádá o prověřeni plánu oprav tohoto úseku.

Komise se usnesla: Ano - 11 pro O proti.

Zapsal: Aleš janatka

F

Ověřovatel zápisu

Aleš janatka

Rozdělovník
členové komise pro dopravu a bezpečnost (e-mail)
asistentka kanceláře vedoucího úřadu (e-mail)
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